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Zápis č.  13/2018 (13)  

z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty technologické konaného  
dne 11. června v zasedací místnosti 311, 

v budově U1, Vavrečkova 275, Zlín 
 

Přítomni: doc. Staněk, doc. Julinová, doc. Mlček, doc. Mráček, Dr. Rouchal, Ing. Janoštík, 

Ing. Koláčková, Ing. Hýlová (8 členů) 

Omluveni: Ing. Navrátilová 

Stálí účastníci zasedání: doc. Čermák, doc. Humpolíček, Dr. Mrkvičková, Dr. Šenkárová, 

Bc. Vodinská, Ing. Totková, Ing. Špačková  

Program:  

1. Kontrola zápisu.  

2. Stav plnění usnesení AS FT.  

3. Projednání programu zasedání. 

4. Projednání návrhu „Organizační pokyny pro přípravu a průběh voleb kandidáta  

na jmenování děkanem Fakulty technologické“. (předseda AS FT) 

5. Projednání návrhu „Výroční zpráva o činnosti Fakulty technologické za rok 2017“. 

(děkan)  

6. Projednání návrhu „Jednací řád zkušební komise pro státní závěrečné zkoušky“. 

(proděkan Mrkvičková) 

7. Projednání návrhu „Pravidla a rozdělení finančních prostředků Fakulty technologické 

pro rok 2018“. (proděkanka Čermák) 

8. Projednání návrhu „Zpráva o hospodaření Fakulty technologické za období  

1-12/2017“. (tajemnice) 

9. Různé.  

Jednání zahájil a řídil předseda AS FT doc. Staněk. 

Předseda AS FT doc. Staněk přivítal všechny přítomné členy senátu a členy Vedení fakulty. 

Sdělil, že je přítomno 8 členů, senát je usnášeníschopný. Informoval, že studentka Bc. 

Andrea Dlabajová dne 1. 6. 2018 úspěšně ukončila své studium a tuto skutečnost oznámila 

v souladu s VŘ AS FT (čl. 8 odst. 3) písemně předsedovi AS FT se zájmem o zařazení na 

seznam náhradníků. Dále informoval, že studentka Michaela Křenková dnes vykonává 

SZZ. Zároveň podotkl, že Dr. Navrátilová se z dnešního zasedání omluvila z důvodu 

zkoušení na Státních závěrečných zkouškách.  
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Předseda AS FT doc. Staněk na úvod zasedání informoval členy senátu o vývoji situace na 

fakultě. Děkan doc. Buňka k 31. 5. 2018 odstoupil z funkce. Rektor jej na základě této 

žádosti k tomuto datu z funkce uvolnil. Ze zákona je stanoveno, že fakultu vede statutární 

zástupce děkana a tím je v tomto případě proděkan doc. Roman Čermák, který bude 

vykonávat tuto funkci do volby nového děkana, na diplomech a ostatních důležitých 

dokumentech se bude objevovat doc. Ing. Roman Čermák, Ph.D., proděkan. 

ad 1) Kontrola zápisu. 

Předseda AS FT doc. Staněk požádal přítomné členy senátu o připomínky, popř. doplňující 

návrhy k zápisu č. 12/2018 (12).  

NÁVRH USNESENÍ AS FT č. 01/13/2018  

Akademický senát FT schválil zápis č. 12/2018 (12) ve znění zveřejněném v informačním 

systému FT UTB ve Zlíně.  

HLASOVÁNÍ  

PRO      8 

PROTI     0  

ZDRŽEL SE     0 

 
Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT č. 01/13/2018 

Akademický senát FT schválil zápis č. 12/2018 (12) ve znění zveřejněném v informačním 

systému FT UTB ve Zlíně.  

ad 2)  Stav plnění usnesení AS FT. 

Předseda AS FT doc. Staněk sdělil, že na zasedání AS FT 03/2018 dne 29. 1. 2018 bylo 

přijato usnesení č. 05/03/2018 ve znění „Akademický senát FT doporučuje děkanovi FT 

vydat vnitřní normu dle čl. 4 odst. 3 Studijního a zkušebního řádu UTB (dále jen „SaZR“) 

ve Zlíně ve formě Směrnice děkana“. 

Předseda AS FT doc. Staněk sdělil, že z důvodu odstoupení doc. Buňky již materiál 

předložen nebude. 

Předseda AS FT doc. Staněk sdělil, že toto usnesení bude odloženo do doby, než bude 

jmenován děkan fakulty, poté bude požádán o vydání vnitřní normy. 
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Předseda AS FT doc. Staněk informoval členy senátu, že k datu 30. 6. 2018 končí funkční 

období všem ředitelům ústavu, proto prod. Čermák rozhodl všem ředitelům ústavu 

prodloužit funkční období a to od 1. 7. 2018 do odvolání nebo do dne, kdy bude děkanem 

jmenován ředitel ústavu na základě řádného výběrového řízení, nejdéle však  

do 31. 12. 2018. 

ad 3) Projednání programu zasedání. 

Předseda AS FT doc. Staněk představil program řádného zasedání, požádal členy senátu a 

členy Vedení fakulty o případné doplnění, nebo změnu programu. 

PROGRAM: 

1. Kontrola zápisu.  

2. Stav plnění usnesení AS FT.  

3. Projednání programu zasedání. 

4. Projednání návrhu „Organizační pokyny pro přípravu a průběh voleb kandidáta na 

jmenování děkanem Fakulty technologické“. (předseda AS FT) 

5. Projednání návrhu „Výroční zpráva o činnosti Fakulty technologické za rok 2017“. 

(děkan)  

6. Projednání návrhu „Jednací řád zkušební komise pro státní závěrečné zkoušky“. 

(proděkan Mrkvičková) 

7. Projednání návrhu „Pravidla a rozdělení finančních prostředků Fakulty technologické 

pro rok 2018“. (proděkanka Čermák) 

8. Projednání návrhu „Zpráva o hospodaření Fakulty technologické za období  

1-12/2017“. (tajemnice) 

9. Různé.  

Předseda AS FT doc. Staněk se dotázal na případné doplnění. 

NÁVRH USNESENÍ AS FT č. 02/13/2018 

Akademický senát FT schválil program řádného zasedání AS FT.  

1. Kontrola zápisu.  

2. Stav plnění usnesení AS FT.  

3. Projednání programu zasedání. 

4. Projednání návrhu „Organizační pokyny pro přípravu a průběh voleb kandidáta na 

jmenování děkanem Fakulty technologické“. (předseda AS FT) 
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5. Projednání návrhu „Výroční zpráva o činnosti Fakulty technologické za rok 2017“. 

(děkan)  

6. Projednání návrhu „Jednací řád zkušební komise pro státní závěrečné zkoušky“. 

(proděkan Mrkvičková) 

7. Projednání návrhu „Pravidla a rozdělení finančních prostředků Fakulty technologické 

pro rok 2018“. (proděkanka Čermák) 

8. Projednání návrhu „Zpráva o hospodaření Fakulty technologické za období  

1-12/2017“. (tajemnice) 

9. Různé.  

 HLASOVÁNÍ 

PRO      8 

PROTI      0 

ZDRŽEL SE      0 

Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT č. 02/13/2018 

Akademický senát FT schválil program řádného zasedání AS FT.  

1. Kontrola zápisu.  

2. Stav plnění usnesení AS FT.  

3. Projednání programu zasedání. 

4. Projednání návrhu „Organizační pokyny pro přípravu a průběh voleb kandidáta na 

jmenování děkanem Fakulty technologické“. (předseda AS FT) 

5. Projednání návrhu „Výroční zpráva o činnosti Fakulty technologické za rok 2017“. (děkan)  

6. Projednání návrhu „Jednací řád zkušební komise pro státní závěrečné zkoušky“. 

(proděkan Mrkvičková) 

7. Projednání návrhu „Pravidla a rozdělení finančních prostředků Fakulty technologické 

pro rok 2018“. (proděkanka Čermák) 

8. Projednání návrhu „Zpráva o hospodaření Fakulty technologické za období  

1-12/2017“. (tajemnice) 

9. Různé.  
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ad 4) Projednání návrhu „Organizační pokyny pro přípravu a průběh voleb 

kandidáta na jmenování děkanem Fakulty technologické“. (předseda AS FT) 

Předseda AS FT doc. Staněk sdělil, že vycházel z již schválených dokumentů před třemi 

lety, jedná se o dokumenty: 

- Vyhlášení volby kandidáta na jmenování děkanem Fakulty technologické 

- Organizační pokyny pro přípravu a průběh voleb kandidáta na jmenování 

děkanem Fakulty technologické 

- Volební komise 

Předseda AS FT doc. Staněk se dotázal členů senátu, zda mají připomínky k materiálu 

„Vyhlášení volby kandidáta na jmenování děkanem FT“. 

Dr. Rouchal požádal o opravu slova „Řádem“ nahrazením slova „Řádu“. 

Předseda AS FT doc. Staněk poděkoval za vyjádření a upraví dokument. 

Předseda AS FT doc. Staněk požádal o připomínky k „Volební komisi“. 

Předseda AS FT doc. Staněk sdělil, že volební komise bude schválena tajným hlasováním. 

Předseda AS FT doc. Staněk požádal o připomínky k „Organizačním pokynům  

pro přípravu a průběh voleb kandidáta na jmenování děkanem FT“.  Sdělil, že  

od doc. Julinové již dostal připomínku a to vyměnit slovo „vrátnice“ za slovo „Recepce“. 

Požádal členy senátu a další připomínky. 

Dr. Rouchal požádal o úpravu odstavce č. 6 ve slově „Řádu pro volbu na jmenování 

děkana“. 

Předseda AS FT doc. Staněk poděkoval za připomínky, které budou ihned zapracovány. 

Předseda AS FT doc. Staněk určil skrutátory tajné volby doc. Ing. Markétu Julinovou, Ph.D. a 

Ing. Václava Janoštíka. 

Skrutátoři si převzali z rukou předsedy senátu hlasovací lístky. Hlasovací lístky doc. Julinová 

rozdala jednotlivým členům senátu a Ing. Janoštík překontroloval hlasovací urnu.  

Členové AS FT jednotlivě přistupovali k hlasovací urně a vhozením lístku provedli volbu. 

Skrutátoři po hlasování sečetli hlasovací lístky a výsledek předali předsedovi AS FT  

doc. Staňkovi. Předseda AS FT doc. Staněk seznámil přítomné s výsledkem hlasování – 

rozdáno bylo 8 hlasovacích lístků, vloženo bylo 8 a platných bylo 8 hlasovacích lístků.  
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NÁVRH USNESENÍ AS FT č. 03/13/2018  

AS FT schválil členy volební komise pro volbu na jmenování děkanem a to ve složení:  

- Ing. Marie Dvořáčková, Ph.D. 8  

- Ing. Vojtěch Šenkeřík, Ph.D. 8 

- Mgr. Monika Ondrášová, Ph.D. 8 

Návrh byl přijat 

USNESENÍ AS FT č. 03/13/2018  

AS FT schválil členy volební komise pro volbu na jmenování děkanem a to ve složení:  

- Ing. Marie Dvořáčková, Ph.D. 8  

- Ing. Vojtěch Šenkeřík, Ph.D. 8 

- Mgr. Monika Ondrášová, Ph.D. 8 

Předseda AS FT doc. Staněk sdělil, že je zapotřebí schválit i „Organizační pokyny  

pro přípravu a průběh voleb kandidáta na jmenování děkanem Fakulty technologické“. 

NÁVRH USNESENÍ AS FT č. 04/13/2018  

AS FT schválil „Organizační pokyny pro přípravu a průběh voleb kandidáta na jmenování 

děkanem Fakulty technologické“. 

HLASOVÁNÍ 

PRO      8 

PROTI      0 

ZDRŽEL SE      0 

Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT č. 04/13/2018  

AS FT schválil „Organizační pokyny pro přípravu a průběh voleb kandidáta na jmenování 

děkanem Fakulty technologické“. 

Předseda AS FT doc. Staněk poděkoval za hlasování a požádal o hlasování dokumentu  

„Vyhlášení volby kandidáta na jmenování děkanem FT“. 
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NÁVRH USNESENÍ AS FT č. 05/13/2018  

AS FT vyhlašuje v souladu s Řádem pro volbu kandidáta na jmenování děkanem čl. 1 odst. 

3 volbu kandidáta na jmenování děkanem Fakulty technologické. Volba kandidáta  

na jmenování děkanem se uskuteční na řádném zasedání AS FT v pátek 29. 6. 2018“. 

HLASOVÁNÍ 

PRO      8 

PROTI      0 

ZDRŽEL SE      0 

Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT č. 05/13/2018  

AS FT vyhlašuje, v souladu s Řádem pro volbu kandidáta na jmenování děkanem čl. 1 odst. 3, 

volbu kandidáta na jmenování děkanem Fakulty technologické. Volba kandidáta  

na jmenování děkanem se uskuteční na řádném zasedání AS FT v pátek 29. 6. 2018“. 

ad 5) Projednání návrhu „Výroční zpráva o činnosti Fakulty technologické za rok 

2017“. (proděkan Čermák)  

Předseda AS FT doc. Staněk sdělil, že materiál byl předložen v řádném termínu a 

projednán v prvním čtení na minulém zasedání senátu, dále byl projednán na Legislativní 

komisi AS FT. Všechny připomínky z jednání byly zapracovány a ve sledování změn a 

v čistopise byla výroční zpráva o činnosti znovu zaslána k projednání na řádné zasedání 

senátu. 

Předseda AS FT doc. Staněk požádal prod. Čermáka o vyjádření k předloženému 

materiálu. 

Prod. Čermák sdělil, že vše bylo od předsedy senátu řečeno. 

Předseda AS FT doc. Staněk požádal předsedu LK AS FT Dr. Rouchala o vyjádření. 

Předseda LK AS FT Dr. Rouchal informoval o zapracovaných připomínkách, které vzešly 

ze zasedání Legislativní komise. Závěr ze zasedání LK AS FT doporučuje, po zapracování 

navrhovaných změn, o daném návrhu hlasovat na následujícím řádném zasedání AS FT. 

Předseda AS FT doc. Staněk poděkoval za vyjádření a otevřel diskuzi k předloženému 

materiálu. 
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NÁVRH USNESENÍ AS FT č. 06/13/2018  

AS FT schválil „Výroční zprávu o činnosti Fakulty technologické za rok 2017“. 

HLASOVÁNÍ 

PRO      8 

PROTI      0 

ZDRŽEL SE      0 

Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT č. 06/13/2018  

AS FT schválil „Výroční zprávu o činnosti Fakulty technologické za rok 2017“. 

ad 6)  Projednání návrhu „Jednací řád zkušební komise pro státní závěrečné 

zkoušky“. (proděkanka Mrkvičková) 

Předseda AS FT doc. Staněk sdělil, že materiál byl předložen v řádném termínu a 

projednán v prvním čtení na minulém zasedání senátu, dále byl projednán na Legislativní 

komisi AS FT. 

Předseda AS FT doc. Staněk požádal prod. Mrkvičkovou o vyjádření k materiálu. 

Prod. Mrkvičková sdělila, že materiál byl projednán a zasedání LK AS FT, kde se 

diskutovalo o tom, kdo může zkoušenému pokládat otázky. Se závěrem, že bude  

na předsedovi komise, zda umožní položit dotaz jen členům komise či komukoliv 

z přítomných. 

Prod. Mrkvičková informovala o dalším dotazu, který vzešel ze SZZ a to ohledně losování 

otázek studentem, nebo pokládání otázky studentovi přímo od zkoušejícího. 

Předseda AS FT doc. Staněk doporučil, aby se to v dokumentu implicitně nesvazovalo a 

nechal se tak případný prostor pro rozhodnutí v rámci ústavu/komise. 

K danému tématu proběhla širší diskuze se závěrem, že v materiálu bude obecně napsáno 

jak má probíhat SZZ a bude záležet na komisi, jaký způsob výběru otázky si vybere. 

Předseda AS FT doc. Staněk poděkoval za vyjádření a požádal předsedu LK AS FT  

Dr. Rouchala o závěr z řádného zasedání LK AS FT.  
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Předseda AS FT Dr. Rouchal informoval o průběhu projednání materiálu v LK AS FT se 
závěrem LK AS FT doporučuje, po zapracování navrhovaných změn, o daném návrhu 
hlasovat na následujícím řádném zasedání AS FT. 
 
Předseda AS FT doc. Staněk poděkoval za vyjádření a otevřel diskuzi k danému bodu. 

NÁVRH USNESENÍ AS FT č. 07/13/2018  

AS FT schválil „Jednací řád zkušební komise pro státní závěrečné zkoušky“. 

HLASOVÁNÍ 

PRO      8 

PROTI      0 

ZDRŽEL SE      0 

Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT č. 07/13/2018  

AS FT schválil „Jednací řád zkušební komise pro státní závěrečné zkoušky“. 

ad 7) Projednání návrhu „Pravidla a rozdělení finančních prostředků Fakulty 

technologické pro rok 2018“. (proděkanka Čermák) 

Předseda AS FT doc. Staněk požádal prod. Čermáka o představení návrhu. 

Proděkan Čermák představil formou prezentace členům senátu „Pravidla a rozdělení 

finančních prostředků FT pro rok 2018“. 

Předseda AS FT doc. Staněk poděkoval za představení a požádal předsedu EK AS FT  

doc. Mráčka o svolání Ekonomické komise. 

Předseda EK AS FT doc. Mráček navrhl termín zasedání Ekonomické komise a to 

na čtvrtek dne 14. 6. 2018 od 14:00 h v místnosti 312/U1. 

Předseda AS FT doc. Staněk poděkoval za termín řádného zasedání EK AS FT a požádal 

členy senátu, kteří nejsou v EK AS FT a nebudou moci se zasedání zúčastnit, aby  

své připomínky zaslali do čtvrtku 14. 6. 2018 do 10:00 h na e-mail doc. Mráčka. 

ad 8) Projednání návrhu „Zpráva o hospodaření Fakulty technologické za období  

1-12/2017“. (tajemnice) 

Předseda AS FT doc. Staněk požádal tajemnici fakulty o představení materiálu. 
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Tajemnice představila formou prezentace členům senátu „Zprávu o hospodaření za rok 

2017“, informovala o zvýšených nákladech u IT oddělení a to z důvodu vytopení děkanátu 

v měsíci srpnu 2017 a zakoupení nového IT majetku pro práci pracovníků sekretariátu 

děkana, tajemnice fakulty a děkana fakulty. 

Předseda AS FT doc. Staněk poděkoval za představení tajemnici fakulty a požádal 

předsedu EK AS FT doc. Mráčka o projednání materiálu na řádném zasedání EK AS FT. 

Předseda AS FT doc. Staněk požádal členy senátu o zaslání svých připomínek předsedovi 

EK AS FT doc. Mráčkovi do čtvrtku 14. 6. 2018 do 10:00 h na email doc. Mráčka. 

ad 9) Různé 

Předseda AS FT doc. Staněk navrhl termín dalšího řádného zasedání AS FT a to pondělí 

dne 25. 6. 2018 od 13:00 h.  

 

NÁVRH USNESENÍ AS FT č. 08/13/2018 

Akademický senát schválil termín řádného zasedání a to v pondělí dne 25. 6. 2018  
od 13:00 h. 

HLASOVÁNÍ 

PRO   8 
PROTI    0 
ZDRŽEL SE    0 

Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT č. 08/13/2018 

Akademický senát schválil termín řádného zasedání a to v pondělí dne 25. 6. 2018  
od 13:00 h. 

Předseda AS FT doc. Staněk zároveň připomněl, že dne 22. 6. 2018 proběhne představení 

kandidátů na jmenování děkanem a v pátek dne 29. 6. 2018 od 13:00 proběhne volba 

děkana. 

 

Předseda AS FT doc. Staněk informoval o průběhu Sněmu Rady VŠ, který proběhl dne 17. 

5. 2018 v Karolínu. 

 

Předseda AS FT doc. Staněk otevřel diskuzi v bodu Různé. 
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Ing. Hýlová se dotázala na stipendium a na vzdání se lhůty na odvolání. Jak je možné, že 

student, který se vzdá odvolání, nedostane ihned vyplacené stipendium. 

 

Předseda AS FT doc. Staněk sdělil, že pokud je na výplatní listině uvedeno více studentů, 

musí počkat, až se vzdají odvolání i ostatní studenti. Jinak nelze vyplatit stipendium. 

 

Tajemnice fakulty sdělila, že nelze vyplatit studentovi stipendium a ostatním až v jiném 

období, je to z důvodu spárování plateb v systému CO SAP. 

 

Prod. Mrkvičková sdělila, že je nyní v řešení, aby studenti nemuseli zaškrtávat přes IS 

STAG odvolání vzdání se lhůty. 

Předseda AS FT doc. Staněk poděkoval všem přítomným za účast na řádném zasedání 

senátu a za připomínky v bodu Různé a ukončil zasedání Akademického senátu FT.  

 

Termín příštího řádného zasedání AS FT se uskuteční 

v pondělí dne 25. 6. 2018 od 13:00 h v zasedací místnosti 311/U1. 

 
 
 
Ve Zlíně dne: 11. 6. 2018 
Konec zasedání: 15:09 h. 
Zapsala: Ing. Jitka Totková  
  
    doc. Ing. Michal Staněk, Ph.D. 
                         předseda AS FT 


